
Notulen MR vergadering 3 
7 november 2023 

 
Locatie SamSam 
 
19:30 – 21:30 MR vergadering  
 
 

   

1 Opening 

 

Wat doen we met stukken die op de schijf 

staan en niet in de agenda? 

2  Verslag vorige vergadering  

3 Mededelingen Valentien 

 

- Begroting is besproken met Wonderwijs. 

Harm gaat samen met Valentien naar de 

begroting kijken ter voorbereiding op de 

volgende MR van 14 dec. Deze 

voorbereiding wordt gedeeld via de mail, 

vragen vanuit de MR moeten voor 1 dec 

binnen zijn.  

- Er zijn weer diverse vernielingen 

geweest. Er wordt onderzocht of we toch 

over gaan op videobewaking. 

- Toelichting over bijdrage van Roel 

Roelofs. Hij is op 7 nov komen 

observeren in diverse groepen. In de 

groepen 8 zien we de resultaten al 

omhooggaan op het gebied van 

rekenen. 

- De doorstroomtoets wordt de IEP 

- Een oudcollega komt re integreren op 

SamSam; Meester Joost. Daarna gaat Joost 

in de Wonderwijspool werken. 

- Koersplan maandag 11 december 15.45 

uur, wie vindt het leuk om mee te praten? 

-          Donderdag 9 nov. Komt Hennie van 

Schilt (bestuurder van Wonderwijs op 

SamSam. Wie zou er met haar in gesprek 

willen gaan? 

-          Annelies en Maja hebben afscheid 

genomen van SamSam (pensioen en 

andere keuze). 

-toelichting leerling/ casus. Uitleg 
vertrouwenspersoon en 
geschillencommissie.  
 

 



4 Reglement MR – versie SamSam en 

versie Wonderwijs 

 

MR stemt in. 

Donderdag wordt dit ondertekend door een 

lid van de oudergeleding.  

5 Jaarverslag MR 

 

Vraag: invoering continurooster. Even 

toevoegen dat er een enquête is geweest. 

En er is een bijeenkomst geweest. Diverse 

punten zijn aangepast. Iris voegt nog 

tekstuele aanpassingen toe.  

6 Infographic Wonderwijs – tijdlijn 

taken MR 

 

Marap 1 naar april verplaatsen. Marap 2 

verplaatsen naar sep. Lily vragen om sop/ 

werkverdelingsplan/ tussenobrengsten/ 

doorstroomtoets/ jaarplan/ zorg. 

 

Gelden TSO. Overgebleven tikken moeten 

worden terugbetaald. Voor de laatste 

periode kleinere kaarten aanbieden. Er zijn 

start gelden over van de TSO we willen die 

duurzaam inzetten.  

 

7 Speerpunten MR 

 

-Continurooster is weer even benoemd in de 

TamTam  

-Iemand uitnodigen tzt om de MR informatie 

te geven over proces rondom nieuwbouw. 

Yvonne Smits is vanuit het bestuur 

aanspreekpunt voor Valentien.  

-SEO wordt ook in het MSP meegenomen. 

Veiligheidslijst is 6/7/8 Kiva monitor wordt 

volgend schooljaar ingezet (3t/m8) 

-passend onderwijs terug laten komen.  

8 Communicatie – proces in school 

 

Wanneer komt informatie bij Valentien 

binnen. En wanneer wordt dit doorgezet. Als 

het kan communiceren, via TamTam of via 

Parro.  

 Volgende vergadering Kansengelijkheid volgende vergadering 

terug laten komen.  

Veiligheidsbeleid volgende vergadering op 

de agenda. 

 

9 Rondvraag 

 

Ouderportaal parnassys kan dat worden 

opengezet? Wordt uitgezocht door Esther 

 



 


